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Abstract (en)
The device for fastening a boot on a snowboard, according to the invention, comprises flange elements (4, 5, 4', 5', 6, 7) intended to hold the ends of
the said boot and which are each mounted so as to be displaceable longitudinally on one end of tubes (1, 1') which are secured to a central housing
(2). This central housing is mounted so as to pivot about a vertical axis (10) on a plate (9) intended to be fastened onto the upper surface of the
snowboard (SN), and a lining (packing) (12, 12') made from a non-slip material is arranged between the central housing and the plate. <IMAGE>

Abstract (fr)
Le dispositif de fixation d'une chaussure sur un surf a neige selon l'invention comporte des éléments a brides (4,5,4',5',6,7) destinés a maintenir les
extrémités de ladite chaussure et qui sont montés déplagables longitudinalement chacun sur une extrémité de tubes (1,1') solidaires d'un boitier
central (2). Ce botftier central est monté pivotant autour d'un axe vertical (10) sur une platine (9) destinée a étre fixée sur la surface supérieure du
surf (SN), et une garniture (12,12') en un matériau antidérapant est disposée entre le boitier central et la platine. <IMAGE>
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